
Vragen van de SP aan wethouder Voorink over de toekomst van het zwembad de 

Lieberg 

In de Gooi en Eemlander van 19 mei hebben wij gelezen dat de gemeente onderzoek doet 

naar de toekomst van zwembad de Lieberg.  

1. Kan de wethouder ons informeren over dat onderzoek? 

De SP vindt dat zwembad van dergelijke grootte voor Hilversum van belang 

2. Kan de wethouder toezeggen dat de resultaten van dit onderzoek met de gemeente 

gedeeld worden? 

 


